
Møtereferat
FAU Lilleaker skole

Tid: 15. januar, 1900-2000

Sted: Google meetings

Tilstede: Jupiter: Anniken Krokum Reneflot Saturn: Mona Breivik Merkur: NA 2A: Anders
Martin Larnemark 2B: Nils Ole Krekling 3A: Catherine Drechsler 3B: Elisabeth Kjellén 4A:
Josephine Cochran 4B: Andreas Tennøe 5A: Benedikte Alveberg 5B: Kristin Marie Felde
6A: My Hoan Thi Tran 6B: Kristin Marie Mølstad 7A: Kathrine Warg 7B: Cathrine Grindvold
Berget.

I tillegg møtte: Kristine Gordon (leder FAU), Synnøve Kvalheim, (nestleder FAU), Fredrik
Jensen (kasserer) Maj Nesset Wæhle (sekretær), Erling Marøy (rektor), Magne (leder trafikk
komiteen

Saksnr. Sak

1 Opprop:
Opprop ble gjennomført

2 Rektors kvarter
Trafikksituasjonen:
Hektisk utenfor skolen. Mange som skal levere og kjører forbi. Situasjonen
på fortauene og opp lilleakerveien ved skolen skaper farlige situasjoner
særlig ved mye snøvær
Følgende tiltak er gjort av skolen:

● Kontaktet bymiljøetaten og politiet, men lite tilbakemeldinger derfra.
Det må bli bedre med strøing og brøyting rundt skolen.

● Sendt ut melding til alle foreldre og oppfordret til å IKKE kjøre til
skolen.

● Rektor fortsetter presset på bymiljøetaten om å kunne åpne
Lilleakerveien øverst og gjøre den enveiskjørt. Også høre om
mulighet til autovern i svingen under gangbroen.

● Leder av trafikkomiteen sender ut melding og oppfordrer til 3
trafikkvakter på vinterstid.

Oppfordring til alle foreldre, særlig trafikkvakter:
● Varsle byetaten og sende inn bilde ubrøytede fortau rundt, jo flere

henvendelser de får inn, jo mer belyst blir situasjonen. Sendes til:
www.bymelding.no

https://www.bymelding.no/


● Dropp bilen til skolen med mindre det er helt nødvendig. Må du
kjøre, sett av barna nede på Lilleaker

● Ikke bruk Ørakerveien som bilvei på veien tilbake dersom du har
kjørt til skolen. Denne benyttes som skolevei av veldig mange
elever.

● Oppfordre barna til å bruke Ørakerveien fremfor Lilleakerveien til
skolen ved mye snø.

Økonomi:
I 2023 gikk skolen i minus 1,7 millioner pga lærerbudsjettet. Dette er fordi
det er ansatt flere lektorer som har høyere lønn enn hva det er budsjettert
for. Dette er i tråd med lærernormen. Det er for 2024 satt av 42 millioner,
skoler mener det er underbudsjettert og vil gi negativ saldo på rundt 1,4
millioner for 2024. Dette er meldt inn til kommunen og skolen vil fortsette
som før uten planer om å si opp noen ansatte.
Budsjettet for drift er ok.

Strategisk plan:
Skolen fortsetter arbeidet med et trygt og inkluderende skolemiljø.
Fokus på hvordan vi kan jobbe med dette mer inn i undervisningsøktene
våre. Sosial læring inn i teamene. Tettere oppfølging av grunnleggende
ferdigheter, det er i dag en del forskjell mellom trinnene. Satse på mer
tverrfaglighet

Innskriving:
Det er for skoleåret 2024/2025 51 elever som står på listen over barn i
skoleområdet. I tillegg har vi 8 eller 9 eksterne søkere. Det er plass til 56
elever på 1. trinn. 1. april er frist for å sende ut vedtak om plass. 2 plasser
vil bli holdt av frem til sommeren, dersom ikke disse blir tatt av barn i
skolekretsen vil de gis til eksterne søkere.

Resultatoppfølging
Gjennomgåes på fysisk FAU-møte 18. mars.

Jamf parent:
Ny app der foreldre kan velge hvilke apper som skal være åpne på
læringsbrettet mellom klokken 15-08 på hverdager og hele døgnet i
helger/ferier. Det sendes ut et brev med mer informasjon om dette snart.

Spørsmål:
Hva er reglene for når ipad blir med hjem? Fra 4. klasse.

Er det noen som kommer og fjerner snøen på taket? Mest sannsynlig ikke,
så vi må bare følge med på beskjedene fra Oslo bygg og sperre av der vi
ser det er nødvendig. Skal ta en runde til dersom mer snø kommer.



Rektor forlot møtet etter post 2.

3 Gjennomgang av arbeidet i komiteene

1. klasse: Juletrefest:
Ferdig arrangert. Gikk litt i overskudd. Bra erfaringsdokument.
Tryllekunster, pølser, juletregang nisse etc. Legger inn erfaringer. Var igjen
mye servise etter festen. Dette ble gitt til kontoret som skulle lagre dette til
senere anledninger.

2. klasse: 17. mai-komiteen
Vært i kontakt med korpset. Fått bekreftet rollefordeling. Innkaller til
oppstartsmøte i mars, før påske. Tatt med innspill at å være med på spill og
lek i skolegården bør være gratis. Dette blir tatt opp med korpset.

3. klasse: Karneval
Fått beskjed om at gymsal og samlingsal er booket. Møte 17.01 for å
fordele oppgaver i klassene.

4. klasse: Valgkomité, sykkelprøve
Representantene sjekker ut erfaringsdokument.
Valgkomite: Det skal innstilles to nye representanter til FAU i møtet i mai

5. klasse: Markedsdagen.
Hatt oppstartsmøte. Valgt 2 medlemmer til markedskomite i hver klasse.
Hatt møte med fjorårets komite om hvordan det gikk i fjor.
FAU-representanter må finne en fra hver klasse som er ansvarlig for deres
trinn på markedsdagen. Dette kan sendes til Emil Østenfor på epost:
eostenfor@gmail.com

6. klasse: Nyttårsdisco
Nyttårsdisco gjennomført forrige torsdag. Godt oppmøte fra både 5. og 6.
klasse. Fulgte erfaringsdokumentet veldig godt, ble kanskje litt for
gjentagende for 6. klasse. Gikk en del i overskudd.
Henvendelse fra 5. klasse om at det var dyrt. Redusere prisen neste år,
brukte samme pris i år som i fjor.

7. klasse: Skoledans
Finner sted i juni. Vært i kontakt med 7a. satt dato og booket lokale. God
kontroll på arrangementet. Det er en del utgifter i forbindelse med
arrangementet, men det jobbes med saken. De store tingene er booket.
Kommer danselærer inn i gymtimen for å lære dans før den store dagen.

4 Behandling av søknad om midler til utstyrsskap
Skolekoret har søkt om midler til utstyrsskap på 5000,-.

Forslag til vedtak:
FAU-styret foreslår å bevilge 5000,- kroner til nytt utstyrsskap.

Vedtak: FAU vedtar å bevilge 5000,- til nytt utstyrsskap til skolekoret.

5 Eventuelt
Gaver til de ansatte



Julegavene ble en stor suksess. Det var behov for nye kaffekopper, så det
ble handlet inn i tillegg til et lite kunstverk som henger på veggen og fem
kurver med noe godt i.

Søknader om midler fra FAU:
Det er en del midler på konto. Åpent for søknader. Det er ikke så lett å
tenke ut hva det kunne være. Har man noe dialog med noen på skolen om
de har noen innspill på hva de kunne trengt til våren.
Vi har ofte dialog på hva vi kan gi dem av penger, men det er regler for hva
de kan motta. Malingen av skolegården er blant annet dekket av FAU.
Vi kan absolutt høre om det er noe de trenger på aks etc.

Juletre til skolen:
Burde man ha sponset skolen med et plastikktre som kunne stått i
samlingssalen i desember?

FAU vedtar å bruke 2000,- på plastikktre til skolen i desember dersom
de ønsker det.

Punkt til neste møte:
Hvor skal man kunne ta opp hva aks ansatte har lov til å gjøre ved ikke
akseptert oppførsel hos barna? Hvilket forum kan det løftes i? Nanna
inviteres inn på neste FAU-møte 18. mars.

Forslag om at FAU kunne hatt et eget skap på skolen hvor det ble lagret
ting som er igjen fra arrangementer (servise etc).

Har du forslag til saker som FAU bør engasjere seg i? Ta kontakt med styret eller
FAU-representanten for klassen.

FAU-styret for skoleåret 2023/2024 består av:

Kristine Gordon, leder kristine.gordon@outlook.com
Synnøve Kvalheim, nestleder synkva@gmail.com
Fredrik Jensen, kasserer post@fredrikjensen.com
Maj Wæhle, sekretær majnesw@gmail.com
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